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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het strooibeleid bij gladheid (ingezonden 5 februari 2015). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het feit dat er op zaterdag 24 januari jongstleden 
sprake was van gladheid in vrijwel het gehele land door sneeuw en ijzel?1 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat de rijksweg A2 in Limburg uren na het einde 
van de sneeuwval nog niet sneeuwvrij gemaakt was, terwijl het verkeer in de 
rest van het land alweer volop reed? Wat is de reden dat het strooien in 
verschillende delen van het land op verschillende tijdstippen geschiedt?2 

Vraag 3
Op welke manier wordt beoordeeld hoe laat op de verschillende delen van de 
rijkswegen gestrooid en geveegd wordt? Worden dergelijke beslissingen ook 
gedeeld en afgestemd met decentrale overheden? 

Vraag 4
Heeft u inzicht in het aantallen ongelukken vanwege gladde wegen, uitge-
splitst per wegdeel? Wilt u die gegevens delen met de Kamer?

1 http://www.nu.nl/algemeen/3979254/kans-gladheid-in-hele-land-geweken.html
2 Persoonlijke ervaring van de vragensteller: «Ik heb veel mensen in Limburg gesproken die op 

zaterdag 24 januari jl. constateerden dat op de rijkswegen pas om 13.30 uur gestrooid werd. In 
andere delen van het land werd veel vroeger gestrooid.»
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